
НАШИ АВТОРЫ

1. Белякова Елена Владимировна, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник ИРИ РАН, доцент кафедры истории Церкви исторического факультета МГУ им. М. В. Ломоносова, автор монографий и статей по истории церковного права и русской средневековой культуры.

Belyakova Elena Vladimirovna, PhD (History), senior researcher of Institute of the Russian History of the Russian Academy of Sciences, associate professor of Department of Church History of the faculty of History of Lomonosov Moscow State University, the author of monographs and articles on history of Church law and Russian medieval culture. E-mail: elbel@list.ru.

2. Боровков Дмитрий Александрович, аспирант РГГУ по кафедре Истории России средних веков и раннего Нового времени, сфера научных интересов: история домонгольской Руси.

Borovkov Dmitry Alexandrovich, postgraduate student of the Russian State University for the Humanities in the Department of History of Russia of the Middle Ages and early Modern times, research interests: Old Russian history. E-mail: unlibri@mail.ru.

3. Гиппиус Алексей Алексеевич, доктор филологических наук, ведущий научный сотрудник Института славяноведения РАН, специалист в области языка и письменности Древней Руси.

Gippius Alexej Alekseevich, PhD (Philology, Grand Doctor), leading researcher of the Institute of Slavic Studies of the Russian Academy of Sciences, specialist in the field of Old Russian language and writing. E-mail: agippius@mail.ru.

4. Корогодина Мария Владимировна, кандидат исторических наук, научный сотрудник Научно-исследовательского отдела рукописей Библиотеки Российской академии наук (Санкт-Петербург), автор статей по истории покаянной дисциплины и канонических сборников, русских редакций Кормчих книг и исповедных текстов, а также монографии.

Korogodina Maria Vladimirovna, PhD (History), research worker at the Manuscript Department of the Russian Academy of Sciences Library (St. Petersburg), the author of articles about penitential texts and nomocanons, Russian nomocanons (Kormchie knigi) and penitential texts, including the monograph. E-mail: mkorogodina@rambler.ru.

5. Майоров Александр Вячеславович, доктор исторических наук, профессор, заведующий кафедрой музеологии исторического факультета Санкт-Петербургского государственного университета, автор многих работ по истории и источниковедению средневековой Руси.

Mayorov Alexander Vyacheslavovich, PhD (History, Grand Doctor), professor, Head of Department of Museology History Faculty of Saint Petersburg State University. E-mail: a.v.maiorov@gmail.com.

6. Мельник Александр Гаврилович, кандидат исторических наук, заведующий архитектурным отделом Государственного музея-заповедника «Ростовский кремль». Автор трех книг и более двухсот сорока опубликованных работ по истории, архитектуре и искусству России.

Melnik Alexandr Gavrilovich, PhD (History), Head of the Architecture Department of the State Museum "Kremlin of Rostov", author of three monographs and more than 240 published works on history, architecture, and arts of Russia. E-mail: rost-vest@rambler.ru.

7. Мильков Владимир Владимирович, доктор философских наук, ведущий научный сотрудник Института философии РАН, автор многих работ по истории древнерусской философской мысли.

Milkov Vladimir Vladimirovich, PhD (Philosophy, Grand Doctor), Senior researcher of the Institute of Philosophy of Russian Academy of Science, the author of a whole number of books in the history of Medieval Russian philosophy. E-mail: dr_milkov@mail.ru.

8. Михеев Савва Михайлович, кандидат исторических наук, младший научный сотрудник Института славяноведения РАН, автор работ по истории домонгольской Руси, в том числе одной монографии.

Mikheev Savva Mikhaylovich, PhD (History), junior researcher of the Institute of Slavic Studies of the Russian Academy of Sciences, specialist in Old Russian history, author of one monograph. E-mail: mikheev@gmail.com.

9. Петров Андрей Егеньевич, кандидат исторических наук, зам. академика-секретаря Отделения историко-филологических наук РАН, председатель Координационного совета по делам молодежи при президентском Совете по науке, технологиям и образованию, автор работ по истории Куликовской битвы, источниковедческому исследованию памятников Куликовского цикла, русской книжности, идейной мысли и духовной культуре Древней Руси.

Petrov Andrey Evgenyevich, PhD (History), Assistant of the Academician- Secretary of Branch of Istoriko-philological sciences of Russian Academy of Science, Chair of the Coordination Council of the Youth Affairs at the President's Science, Technologies and Education Council, the author of the works on the history of the Kulikov Battle, Russian book learning, ideological thoughts and spiritual life of Old Russia. E-mail: apet2@mail.ru, oifn@mail.ru.

10. Полехов Сергей Владимирович, аспирант исторического факультета Московского государственного университета им. М.В. Ломоносова.

Polekhov Sergey Vladimirovich, postgraduate student of the History faculty of Lomonosov Moscow State University. E-mail: sergey.polekhov@gmail.com.

11. Сосновцева Елизавета Григорьевна, младший научный сотрудник Института лингвистических исследований РАН, область научных интересов: язык русской агиографии, XVII век, Углич, жития угличских святых.

Sosnovtseva Elizaveta Grigoryevna, junior researcher of the Institute for Linguistic Studies of the Russian Academy of Sciences, research interests: language of Russian hagiography, XVIIth century, Uglitch, the Lives of Saints from Uglitch. E-mail: e.sosnovtseva@gmail.com.

12. Усачев Андрей Сергеевич, доктор исторических наук, доцент кафедры истории и теории исторической науки Российского государственного гуманитарного университета, автор работ по истории древнерусской книжности и русской историографии.

Usachev Andrey Sergeevich, PhD (History, Grand Doctor), associate professor of the Department of History and Theory of the Historical Science of the Russian State University for the Humanities, the author of a number of works in the Old Russian book studying and Russian historiography. E-mail: Asuuas@mail.ru.